

## Honorary Chancellor 榮譽院長

## Mr. Lam Siu-lo, SBS, JP 林筱魯議員

Mr. Andrew Lam Siu-lo, SBS, JP was born in Hong Kong. In 1989, he obtained a Master's degree in Urban Planning from the University of Hong Kong. In 1998, he was elected as the President of the Hong Kong Institute of Planners, and in 2007, he joined the Antiquities Advisory Board in Hong Kong. In 2006, Ms. Lam became the Chairperson and Executive Director of EDAW and later founded the Ashmore Grou. Ms. Lam has served as the Chairperson of the Antiquities Advisory Board, a member of the Long Term Housing Strategy Steering Committee, a member of the Advisory Committee on Built Heritage Conservation, and a Director of the West Kowloon Cultural District Authority, amongst other positions.

林筱魯議員在香港出生。1998年,獲選為香港規劃師學會會長,2007年加入香港古物諮詢委員會

2006年,林議員出任EDAW主席及執行董事,其後創立安石集團。林筱魯曾 獲任古物諮詢委員會主席、長遠房屋策略督導委員會委員、活化歷史建築諮 詢委員會委員和西九文化區管理局董事等。

